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JEGYZŐKÖNYV 
 

 

Készült Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. 

január 8. napján, a Dunaszentgyörgyi Polgármesteri Hivatalban 16.00. órakor 

kezdődő rendkívüli testületi üléséről.   
   

Jelen vannak:_____________________ 

Képviselők    

1. Moncz Gergely alpolgármester  

2. Nagyné Lépő Lejla  

3. Májikné Németh Szilvia  

4. Gödör József   

5. Horváth István  
 

Tanácskozási joggal: 

- Dr. Nagy Attila jegyző  

 

Hiányzik:_____________________ 

Képviselő-testületi tag/ok   

− Kirnyákné Balogh Mária polgármester 

− Széperdei Bence  

 

Meghívott:_________________________________ 

- napirendi pontok szerint 

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Köszönti a képviselőket. Tájékoztatja a képviselőket, hogy Kirnyákné Balogh Mária 

polgármester asszony táppénzen van. Megnyitja az ülést. Tekintettel arra, hogy öt 

képviselő jelen van, a képviselő-testület határozatképes.   

 

Moncz Gergely alpolgármester  
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Szavazásra kéri a képviselőket: egyetértenek azzal a határozati javaslattal, hogy „A 

képviselő-testület egyetért a napirendi pontok meghívó szerinti tárgyalásával, azzal a 

módosítással, hogy negyedik napirendi pontként egy új, „Egyebek” napirendi pontot 

tárgyal, a meghívó szerinti negyedik napirendi pontot pedig ötödik napirendi 

pontként tárgyalja”? 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

1/2025. (I.8.) számú képviselő-testületi határozata 

Napirendről 
  

A képviselő-testület egyetért a napirendi pontok meghívó szerinti tárgyalásával, 

azzal a módosítással, hogy negyedik napirendi pontként egy új, „Egyebek” napirendi 

pontot tárgyal, a meghívó szerinti negyedik napirendi pontot pedig ötödik napirendi 

pontként tárgyalja.  

  

NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA:  
 
 

1. NAPIRENDI PONT 

A PAKSI TÖBBCÉLÚ KISTÉRSÉGI TÁRSULÁS TÁRSULÁSI MEGÁLLAPODÁSA 35. 

MÓDOSÍTÁSÁNAK MEGTÁRGYALÁSA 

ELŐADÓ: MONCZ GERGELY ALPOLGÁRMESTER  

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Az előterjesztéshez kapcsolódóan elmondja, hogy Madocsa csatlakozásáról van szó a 

Társulási Megállapodás módosításában, a továbbiakban a Paksi Többcélú Kistérségi 

Társulás keretein belül látnák el a család- és gyermekjóléti feladatokat. Átadja a szót 

Dr. Nagy Attila jegyzőnek. 

 

Dr. Nagy Attila jegyző 

Elmondja, hogy amíg Madocsa és Bölcske közös hivatalt működtettek, addig közösen 

oldották meg e feladatot, de most, különválásukat követően, Madocsa kistérségi 

kereteken belül látná el, erről szól a módosítás, ami aktualizálja a megállapodást.  

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Kéri a kérdéseket, véleményeket. 
 

Nincs érdemi kérdés, vélemény.  
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Szavazásra kéri a képviselőket: elfogadják a határozati javaslatot? 
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A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 
  
 
 

 

Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

2/2025. (I.8.) számú képviselő-testületi határozata 

A Paksi Többcélú Kistérségi Társulás Társulási megállapodásának 35. módosításáról 

 

Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Paksi Többcélú 

Kistérségi Társulás Társulási Megállapodásának 35. módosítását és a módosítással 

egységes szerkezetbe foglalt társulási megállapodást az előterjesztés melléklete 

szerint tartalommal elfogadja, és felhatalmazza az alpolgármestert annak aláírására.  

 

Felelős:  Moncz Gergely alpolgármester  

Határidő:  megküldésre: 15 nap 

 

 

2. NAPIRENDI PONT 

A RENOVA-2020 ÉPÍTŐIPARI KFT. AJÁNLATÁNAK MEGTÁRGYALÁSA 

ELŐADÓ: MONCZ GERGELY ALPOLGÁRMESTER  

MEGHÍVOTT: RENOVA-2020 ÉPÍTŐIPARI KFT. KÉPVISELŐJE 

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Elmondja, hogy meghívta a Kft. ügyvezetőjét. Az előterjesztett árajánlatot még a 

polgármester asszony kérte be a cégtől. Megkezdődött a villamoshálózat felújítása a 

Faluházban, már elég jól állnak a nagyteremben, viszont a befejezéséhez 

mindenképpen meg kellene csinálni a mennyezeti gipszkartonozást, nem maradhat a 

régi mennyezet. Főként erre lett felkérve a Renova-2020. Kft. Kéri a cégvezetőt, 

részletezze az árajánlatot, amiben szerepel mennyezeti gipszkarton szerelése, 

glettelés, festés a teljes teremre, és a színpadra is. 
 

Szabó Attila ügyvezető 

Elmondja, hogy – az említettek mellett - három réteg glettelésről, és két réteg 

festésről van szó, továbbá oldalfalak hálózása, régi festék eltávolítása, vakolat 

visszajavítása, állványozás szerepel az ajánlatban. 
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Elmondja, hogy 6,5 méteres magasságról van szó, komoly állványrendszert kell 

kiépíteni, és még takarítás is szerepel az ajánlatban, ami egyébként nem egy kis 

összeg. Kéri a kérdéseket. 
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Gödör József képviselő 

Megjegyzi, hogy elég sok kérdése van. Nem a kivitelező ellen szól, amit mond. 

Kérdésére, hogy mi lesz a visszajavítással, és a wc bővítésével, a polgármester 

asszony azt mondta, hogy a helyi erők fogják megcsinálni. Egy kicsit fejetlenül megy 

minden véleménye szerint. Nem volt szó arról, hogy még lesz tizenvalahány millió, 

vagy inkább húsz, ez azért nem kis összeg, a Szabó Attiláék ajánlatában nincs benne 

az anyag sem. Kérdezi, hogy a képviselők mit hallottak azokról a tervekről, hogy ki 

kell adni huszonvalahány milliót? 
  

 

 

Májikné Németh Szilvia képviselő  

Válasza szerint rákérdeztek, amikor képviselő-testületi ülés volt. Ő is hiányolta, hogy 

csak a villanyszerelésről van szó, de mi lesz a hangosítással, wc-vel?  

 

Gödör József képviselő 

Megjegyzi, hogy az már a sokadik eset, hogy semmiről nem tudnak, ő meg 

különösen nem, nincsenek beszélő viszonyban régóta a polgármester asszonnyal. 

Nem tudja támogatni most ezt a dolgot. Igazából véleménye szerint azt sem tudják, 

hogy mennyi lesz az anyag, a hulladékelszállítás költsége.  
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Megjegyzi, hogy meg kell csinálni a mennyezetet, mert különben nem tudják feltenni 

a lámpákat.  
 

Gödör József képviselő 

Véleménye szerint akkor nem is biztos, hogy neki kellett volna ugrani a munkáknak 

ezen helyzetek alapján, ami történt. Nem tudja milyen a pénzügyi helyzet, mennyi 

pénz kell pályázatokra, bölcsődére. El van mindenféle kezdve, elkezdték a 

tanácstermet, de nem történt semmi, nem tudja azt sem, készen van-e a fogorvosi 

rendelő? Nem tudja támogatni a dolgot.  
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Most már úgy tudja, hogy készen van.  
 

Gödör József képviselő 

Válasza szerint a brigádból be lehetett volna osztani embert segédmunkásnak 

anyagkeverésre, és akkor haladna minden. Nem akarta mondani a teraszon, amikor 

kint voltak ülés előtt, és Moncz Gergely alpolgármester azt mondta, hogy a 

polgármester asszonnyal más baj nem volt, de véleménye szerint nagyon sok minden 

baj volt.  
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Úgy gondolja, hogy nem.  
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Gödör József képviselő 

Véleménye szerint rengeteg baj volt. A lelkesedével nem, de az, hogy egy falut 

hogyan kell irányítani, meg az embereket hogyan. Rengeteg baj volt, most már 

nyugodtan el is lehet mondani, mert véleménye szerint lefőtt a kávé. Nem tudja 

támogatni a dolgot.  
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Kérdezi, hogy milyen megoldást tudna elképzelni? 

 

Gödör József képviselő 

Azt tudná elképzelni, hogy megbeszélik a pénzügyi helyzetet, mert semmiről nem 

volt szó, hogy mit szeretnének közösen csinálni. Az ajánlat 30 napig él, addig meg 

lehet nézni az anyagot is, hogy mennyibe kerül. Azért, hogy tisztábban lássanak, 

lehetne kérni még egy másik ajánlatot, idő lesz rá. 
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Megjegyzi, hogy nekik igen, de a Vörös és társának nem, akik, ha az atomerőműben 

leállás van, akkor itt nem tudnak dolgozni, és amíg nincs meg a mennyezet, addig 

nem tudják befejezni a villanyszerelést. A képviselő-testület megteheti azt is, hogy 

részletében fogadja el az ajánlatot, és csak a mennyezetet csináltatják meg, festés meg 

nem lesz.  
 

Gödör József képviselő 

Megjegyzi, hogy ezt megbeszélhették volna ez előtt is, mielőtt el lett kezdve.  
 

Májikné Németh Szilvia képviselő  

Kérdezi, hogy milyen munkák vannak még vissza a Faluházban?  
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Elmondja, hogy a polgármester asszony szerette volna áthelyezni a meglévő 

kiszolgálóhelyiséget, ahol a büfé szokott lenni, meg akarta növelni a külső, műanyag 

burkolattal ellátott területet, a bejárat mellett balkéz felé közvetlenül. A másik 

oldalon pedig a wc-t szerette volna kibővíteni, a könyvtár felé.  
 

Nagyné Lépő Lejla képviselő 

Véleménye szerint a könyvtárhoz nem szabad nyúlni, ha látogatásra mennek a 

gyerekek, kell akkora terület.  
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Ő ezért is, meg igazából nem javasolja ezeket a módosításokat, inkább, amit 

megkezdtek, azt fejezzék be. Ehhez viszont kell egy cég, aki a mennyezeten kicseréli 

a gipszkartonokat. A hangosítás nincs benne a költségben.  

 

Májikné Németh Szilvia képviselő  
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Kérdezi, hogy szervezzenek –e egy bejárást, mint a konyhánál, és együtt nézzék meg 

a terveket, és esetleg ötleteljenek? 
 

Gödör József képviselő 

Megjegyzi, hogy ha belefér az időbe egy rendkívüli ülés, addig a Szabó Attila is meg 

tudja nézni az anyagot, és, amikor Szabó Attila beszél a Vörös és társával, akkor meg 

tudják beszélni, mik azok a munkák, amivel a Vörös és társa be tudja fejezni a 

villanyszerelést.  

  

Moncz Gergely alpolgármester  

Megjegyzi, hogy az csak a mennyezeti gipszkartonszerelés. Ha viszont a mennyezet 

be lesz állványozva, akkor a festést is meg kellene csinálni.  

 

Gödör József képviselő 

A minimálverziót javasolja. 

 

Májikné Németh Szilvia képviselő  

Véleménye szerint túl sok mindenbe kaptak bele, és kell egy pénzügyi számolás, 

hogy mihez nyúlhatnak.  

 

Szabó Attila ügyvezető 

Megjegyzi, hogy ő arra adott ajánlatot, amire fel lett kérve.  

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Kérdezi, hogy ha csak a mennyezeti gipszkartonszerelést, festést, glettelést, hálózást 

kérik, nagyjából milyen intervallum, illetve van-e kapacitásuk még januárban 

befejezni, ha egy hét múlva döntést hoznak?  

 

Szabó Attila ügyvezető 

Válasza szerint ez egy két-háromhetes meló. Nem tudja, megmondani. Így is necces 

lett volna elkészülni február 1-re. Megpróbálják. 
 

Horváth István képviselő 

Javasolja, hogy kérjenek pénzügyi információt, és utána döntsenek, szerinte meg kell 

csinálni.  
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Szavazásra kéri a képviselőket: a rendelkezésre álló árajánlatot elfogadja-e a 

képviselő-testület, és megcsinálják-e most? 
  

A képviselő-testület 1 igen szavazat, 3 ellenszavazat és 1 tartózkodás arányában nem fogadta 

el a javaslatot. 
 

Moncz Gergely alpolgármester  
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Szavazásra kéri a képviselőket: egyetértenek azzal a határozati javaslattal, hogy „A 

képviselő-testület felkéri a Renova-2020 Építőipari Kft.-t (7135 Dunaszentgyörgy, 

Szabadság tér 1.) hogy adjon árajánlatot a Dunaszentgyörgyi Művelődési Ház 

mennyezetének egy minimális felújítására - festéssel, gletteléssel -, hogy a 

villanyszerelést be tudják fejezni.”?  

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

  

Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

3/2025. (I.8.) számú képviselő-testületi határozata 

A Művelődési Ház mennyezetének felújításával kapcsolatos árajánlat-kérésről 

 

A képviselő-testület felkéri a Renova-2020 Építőipari Kft.-t (7135 Dunaszentgyörgy, 

Szabadság tér 1.) hogy adjon árajánlatot a Dunaszentgyörgyi Művelődési Ház 

mennyezetének egy minimális felújítására - festéssel, gletteléssel -, hogy a 

villanyszerelést be tudják fejezni. 

 

 

Felelős:  Moncz Gergely alpolgármester  

Határidő:  15 nap 

 

 

3. NAPIRENDI PONT 

AZ ÖNKORMÁNYZAT SZMSZ-ÉNEK MÓDOSÍTÁSA 

ELŐADÓ: MONCZ GERGELY ALPOLGÁRMESTER  

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Kéri a kérdéseket, véleményeket. 

 

Nincs érdemi kérdés, vélemény.  

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Szavazásra kéri a képviselőket: elfogadják a rendelet-tervezetet? 
  

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta az 

alábbi rendeletet: 

  

Dunaszentgyörgy Község Önkormányzata Képviselő-testületének  

1/2025. (I. 13.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat szervezeti és működési szabályzatáról szóló  

5/2022. (V. 31.) önkormányzati rendelet módosításáról 
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A rendelet a jegyzőkönyv 1. számú melléklete  

  

 

4. NAPIRENDI PONT 

EGYEBEK 

ELŐADÓ: MONCZ GERGELY ALPOLGÁRMESTER  

 

4.1. 

Moncz Gergely alpolgármester  

Elmondja, hogy a polgármester távollétében nehézkes a beszerzés, egy ember vehet 

fel a pénztárból pénzt. Javasolja, Rózsavölgyi Ferenc is vehessen fel, mégpedig 

alkalmanként maximum 100.000.-Ft-ot, amit elszámolás után vehet fel újra.  
 

Májikné Németh Szilvia képviselő  

Kérdezi, hogy hasznos-e Rózsavölgyi Ferenc jelenléte? 

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Válasza szerint sokat még nem dolgoztak együtt, egyelőre működik a dolog.  

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Szavazásra kéri a képviselőket: egyetértenek azzal a határozati javaslattal, hogy „A 

képviselő-testület hozzájárul ahhoz, hogy Rózsavölgyi Ferenc a munkájával 

kapcsolatos feladatok elvégzése érdekben alkalmankénti 100.000.-Ft előleget 

vehessen fel elszámolási kötelezettséggel az önkormányzat házipénztárából.”?  
 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 
  

Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

4/2025. (I.8.) számú képviselő-testületi határozata 

Előleg felvételével kapcsolatos döntésről 

 

A képviselő-testület hozzájárul ahhoz, hogy Rózsavölgyi Ferenc a munkájával 

kapcsolatos feladatok elvégzése érdekben alkalmankénti 100.000.-Ft előleget 

vehessen fel elszámolási kötelezettséggel az önkormányzat házipénztárából.  

Felelős:  Moncz Gergely alpolgármester  

Határidő:  visszavonásig, de legkésőbb a jogviszony fennállásáig 

 

4.2. 

Moncz Gergely alpolgármester  

Elmondja, hogy a faddi gyerekorvos nyugdíjba ment, és a faddi önkormányzat azzal 

a kéréssel kereste meg Dunaszentgyörgyöt, hogy egyelőre a faddi gyermekeket itt 

látnák el, heti 4 óráról lenne szó. Véleménye szerint támogassák Faddot, az átmeneti 

időszakban a dunaszentgyörgyi orvos látná el őket, térítésmentesen.  



 - 9 - 

 

Gödör József képviselő 

Kérdezi, hogy akkor azon a napon, amikor a faddiakat látja el, akkor itt, a 

dunaszentgyörgyieket nem?  

 

Dr. Nagy Attila jegyző 

Elmondja, hogy beszélt a doktornővel, aki azt mondta, hogy a jelenlegi rendelési 

időben fogadná a betegeket, de, ha szükséges, megnyújtja a rendelési időt, ezzel 

tisztában van.  

 

Gödör József képviselő 

Kérdezi, hogy akkor akármikor jöhetnek az itteni rendelési időben?  
 

Dr. Nagy Attila jegyző 

Válasza szerint meg lesz adva, mi az a heti 4 óra, ahogyan elosztják.  
 

Gödör József képviselő 

Kérdezi, hogy van a faddiaknak más ilyen lehetősége is, vagyis más napokon 

máshova mennek, vagy az összes faddi gyerek ide fog jönni?  
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Véleménye szerint az összes.  
 

 

 

 

Májikné Németh Szilvia képviselő 

Megjegyzi, hogy az nem kevés gyerek. Kérdés, bírni fogja-e az orvos? Ha nem bírja, 

majd többet rendel. Ha soknak találja, jelezze, majd keresnek egy másik megoldást, ő 

se rokkanjon bele.  
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Szavazásra kéri a képviselőket: egyetértenek azzal a határozati javaslattal, hogy „A 

képviselő-testület hozzájárul ahhoz, hogy a faddi házi gyermekorvosi ellátás 

helyettesítésének heti 4 órás időtartamára a Dunaszentgyörgy Község 

Önkormányzatának tulajdonát képező, Dunaszentgyörgy, Béke tér 12. sz. alatti 

rendelőt és annak berendezési, felszerelési tárgyait Fadd Nagyközség 

Önkormányzata térítésmentesen igénybe vegye.”?  
 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

  

Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

5/2025. (I.8.) számú képviselő-testületi határozata 

A faddi házi gyermekorvosi ellátás helyettesítésének segítéséről 
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A képviselő-testület hozzájárul ahhoz, hogy a faddi házi gyermekorvosi ellátás 

helyettesítésének heti 4 órás időtartamára a Dunaszentgyörgy Község 

Önkormányzatának tulajdonát képező, Dunaszentgyörgy, Béke tér 12. sz. alatti 

rendelőt és annak berendezési, felszerelési tárgyait Fadd Nagyközség 

Önkormányzata térítésmentesen igénybe vegye. 

 

Felelős:  Moncz Gergely alpolgármester  

Határidő:  visszavonásig, de legkésőbb a jogviszony fennállásáig 

 

Gödör József képviselő 

Megjegyzi, hogy a faddi gyermekorvos mindig helyettesített Dunaszentgyörgyön is, 

megköszönhetné a képviselő-testület az eddigi munkáját.  

 

4.3. 

Májikné Németh Szilvia képviselő 

Kérdezi, hogy mi a helyzet az iskola mellett táblákkal?  
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Válasza szerint megvannak a táblák, itt vannak, még nem lettek kihelyezve, de ki 

lesznek.  

 

4.4. 

Moncz Gergely alpolgármester  

A bölcsődével kapcsolatban elmondja, hogy lesz egy szerződés-módosítás a 

Hurtánéval, a projektmenedzserrel. Egy ötmillió forintos, határidős számláról van 

szó, ami 10-éig lesz határidős, de a kifizetés feltétele, hogy megérkezzen az 

önkormányzat számlájára a pénz, az viszont még nem érkezett meg. Elméletileg a 

Kincstárnak nem működik a rendszere, e miatt nem érkezett meg állítólag. A 

tizedikei határidőt ki kell tolni, megírják a módosítást. Ez az összeg egyébként 

teljesen finanszírozott.  
 

Gödör József képviselő 

Kérdezi, hogy mikor kezdődne az építkezés? 
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Válasza szerint, amikor majd megérkezik a pénz. Kiürülőben vannak a TOP-os 

pénzek, és ez még abból lenne finanszírozva, tehát kérdéses számára, hogy ebből 

lesz-e valami.  

 

4.5. 

Moncz Gergely alpolgármester  

Elmondja, hogy a mai napon tudta meg, hogy a konyhában elromlott a fűtés. Kijött a 

gázszerelő, beszélt vele. Szivattyú hiba volt, megcsinálta, de javasolta a rendszer 
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felújítását, nagyon elavult. Egy nagyobb szivattyú cseréjével ideiglenesen meg 

lehetne oldani a problémát 100-150 ezer forintból, de kellene vízkőtlenítő rendszer, 

egy új kazán, egy új puffertároló, ami olyan vízköves, hogy már nem vállalta senki az 

eltakarítását. radiátorok, sarokszelepek cseréje is szükséges. Meg kell beszélni.  
 

Herkéné Halász Judit intézményvezető 

Elmondja, hogy addig voltak karbantartva a dolgok, amíg a KIRKOP Kft. évente 

kijárt hozzájuk. Most vannak komolyabb rendszerhibák, komplex dolgokról van szó, 

amik összefüggenek.  
 

Moncz Gergely alpolgármester  

Elmondja, hogy a szerelő szerint egy hétvégés munkáról lenne szó.  
 

Herkéné Halász Judit intézményvezető 

Megjegyzi, hogy a rendszerben a melegvíz előállítása a prioritása a kazánnak, a fűtés 

a másodlagos. 

  

Moncz Gergely alpolgármester  

Arra gondolt, hogy megkérdezi a dunaszentgyörgyi gázszerelőket, hogy mennyiért 

tudnák megcsinálni, figyelembe véve a gázszerelő javaslatait. Hiányoznak 

radiátorok, azokat is pótolni kellene.  

 

Herkéné Halász Judit intézményvezető 

Megjegyzi, hogy cirkulációs rendszer kiépítése is szükséges lenne, hogy minden 

vizesblokkban legyen melegvíz.  

 

Májikné Németh Szilvia képviselő  

Javasolja, hogy kérjenek ajánlatot.  

 

 

 

4.6. 

Moncz Gergely alpolgármester  

Szót ad a hallgatóságból Dr. Gyöngyösi Petrának.  

 

Dr. Gyöngyösi Petra  

Kérdezi, hogy a búcsútéri eladott telkek vételára megérkezett-e már? Milyen összeg? 

Valamint kéri, hogy gondolják át, vissza lehet-e fordítani ezt az ügyletet, annak 

érdekében, hogy ne vesszen el egy hagyománya Dunaszentgyörgynek.  

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Válasza szerint megérkezett.  Azt nem tudja, tervezésben milyen szinten vannak 

azok, akik megvették. 
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Dr. Gyöngyösi Petra  

Véleménye szerint nem lehet mérvadó, hogy a játszótéren egy ilyen rendezvényt 

meg lehessen rendezni.  

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Válasza szerint beszélni fognak róla.  
 

 

5. NAPIRENDI PONT 

A POLGÁRMESTERREL SZEMBENI FEGYELMI ELJÁRÁS MEGTÁRGYALÁSA  

ELŐADÓ: MONCZ GERGELY ALPOLGÁRMESTER  

 

Tekintettel arra, hogy Kirnyákné Balogh Mária polgármester kérte, hogy a személyével 

kapcsolatos napirendi pontot zárt ülésen tárgyalja a képviselő-testület, Moncz Gergely 

alpolgármester bejelenti, hogy zárt ülés következik.  

 

Moncz Gergely alpolgármester  

Megállapítja, hogy a zárt ülésen 

 

a képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Dunaszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

6/2025. (I.8.) számú képviselő-testületi határozata 

A polgármesterrel kapcsolatban meghozott döntésről 

 

1.) A képviselő-testület megállapítja, hogy nincs jogi lehetősége a fegyelmi eljárás 

lefolytatására és a Polgármester asszony lemondatására.  

2.) A képviselő-testület felszólítja a Polgármester asszonyt a tisztségéről történő 

lemondására.  

3.) Amennyiben a Polgármester asszony nem hajlandó lemondani tisztségéről, abban 

az esetben a képviselő-testület április 1-ét követően döntést hoz a testület 

feloszlatásáról.  
 




